

## REOPENING OF ENTRIES FOR THE FIA KARTING INTERNATIONAL MASTERS' SUPER CUP – KZ2

5 May 2022



Due to the large number of requests, entries for the FIA Karting International Masters' Super Cup – KZ2 at Le Mans (FRA) from 1 to 4 September 2022, quickly reached the maximum number of 36 drivers. **As a result, the FIA Karting has decided to extend this maximum to 54 drivers and to re-open entries for this competition on Friday 6 May 2022.** Only complete applications accompanied by payment will be considered by order of receipt at the FIA Karting office.

---

## RÉOUVERTURE DES INSCRIPTIONS À LA SUPER COUPE INTERNATIONALE MASTERS FIA KARTING – KZ2

Face à de très nombreuses demandes, les inscriptions à la Super Coupe Internationale Masters FIA Karting – KZ2 au Mans (FRA) du 1<sup>er</sup> au 4 septembre 2022, ont rapidement atteint le nombre maximal de 36 pilotes. **En conséquence, la FIA Karting a décidé d'étendre ce maximum à 54 pilotes et de rouvrir les inscriptions à cette compétition le vendredi 6 mai 2022.** Seules les demandes complètes accompagnées de leur paiement seront prises en considération par ordre de réception au secrétariat de la FIA Karting.

PARTNERS

